
Zápisnica 

z konferencie ObFZ  Bratislava - vidiek, konanej dňa 27.02.2024 o 17:00 v hoteli 
Nivy, Líščie Nivy 3, Bratislava. 

Prítomní : viď prezenčná listina 

Program konferencie : 

1. Otvorenie, privítanie hostí a schválenie vyhlásenia, že konferencia sa koná v zmysle 
stanov ObFZ Ba – vidiek.   

2. Schválenie programu a prípadných návrhov na zmenu programu. 

3. Voľba orgánov konferencie: 

a) Pracovné predsedníctvo 
b) Mandátová komisia 
c) Návrhová komisia 
d) Zapisovateľa konferencie 
e) Overovateľov konferencie 
f) Skrutátorov konferencie. 

4. Správa mandátovej komisie konferencie. 

5. Vystúpenie hostí. 

6. Správa predsedu ObFZ Ba – vidiek o činnosti ObFZ a VV od ostatnej konferencie. 

7. Správa kontrolóra a predsedu revíznej komisie ObFZ Ba – vidiek. 

8. Schválenie rozpočtu ObFZ Ba – vidiek na rok 2024. 

9. Vystúpenie predsedov odborných komisií. 

10. Diskusia. 

11. Schválenie návrhu uznesenia. 

12. Záver. 

 

Priebeh konferencie : 

K bodu 1 - Otvorenie konferencie z poverenia VV ObFZ Ba – vidiek vykonal p. Baxa, 

privítal delegátov a hostí konferencie. Následne nechal hlasovať o uznesení, že 

konferencia sa koná v zmysle stanov ObFZ Ba – vidiek. Výsledok hlasovania:   

32 - za, 0 - proti, 0 - zdržal sa.  

Predsedajúci skonštatoval platnosť zvolania konferencie v zmysle stanov ObFZ Ba – 

vidiek. 



K bodu 2 - Predsedajúci konferencie navrhol schváliť program konferencie v znení v 

akom ho obdržali delegáti pri prezentácii. Delegáti konferencie schválili bez pripomienok 

predložený návrh programu konferencie:  

32 - za, 0 - proti, 0 - zdržal sa. 

K bodu 3 - Predsedajúci navrhol:  

Zloženie pracovného predsedníctva: Miroslav Baxa - predseda, členovia predsedníctva 

- Róbert Dadykin - člen - poverený vedením konferencie, Kamil Kyselica - člen, Patrik 

Szabo - člen.  

Zloženie mandátovej komisie: Jaroslav Ferenčák - predseda, Pavol Minárik člen. 

Zloženie návrhovej komisie: Kamil Kyselica - predseda, Ivan Kolembus - člen. 

Overovateľov zápisnice: Jozef Matušovský, Ernest Mészároš.  

Zapisovateľ konferencie – Patrik Szabo.  

Skrutátor konferencie – Ľubica Kleinová, Ivan Húska.  

Následne nechal predsedajúci hlasovať o prednesených návrhoch, ktoré boli schválené: 

32 - za, 0 - proti, 0 - zdržal sa.. 

K bodu 4 - Predseda mandátovej komisie predniesol správu o uznášaniaschopnosti 

konferencie, kde skonštatoval, že zo 62 pozvaných a oprávnených delegátov je 32 

prítomných, č.j. 51 percent. Konferencia je uznášaniaschopná.                                                                                                             

K bodu 5 – V ďalšom bode požiadal predsedajúci konferencie o príhovor hostí. Vystúpil 

p. Derkay, ktorý poďakoval za spoluprácu a korektné vzťahy medzi ObFZ Ba – mesto a 

ObFZ Ba – vidiek. Následne si vzal slovo vedúci sekretár BFZ p. Farbula, ktorý v úvode 

ospravedlnil neúčasť predsedu BFZ p. Jánošíka z dôvodu neodkladných závažných 

pracovných povinností. Krátko informoval o chystaných novinkách a zmenách, najmä o 

pripravovanej reorganizácií 3. ligy seniorov od súťažného ročníka 2025/2026.  

K bodu 6 - Na úvod p. predseda ObFZ Ba - vidiek Miroslav Baxa poďakoval všetkým 

klubom a funkcionárom za ich prácu v uplynulom roku. V úvode informoval o 

zlepšujúcom sa financovaní zo strany SFZ pre BFZ. Vyzdvihol kvalitnú prácu MŠK 

Senec, ktoré získalo štatút ÚTM a predniesol víziu, že by bol veľmi rád, ak by podobný 

úspech dosiahli aj v Pezinku a Malackách. Následne informoval o podpísaní 

memoranda medzi BFZ s Poliklinikou Ružinov o čom sa môžu kluby informovať na 

stránke BFZ. Po abdikácií predsedu ŠTK ObFZ Ba – vidiek p. Mariána Vašša, predstavil 

novozvoleného predsedu ŠTK p. Milana Kardelisa. V závere svojho vystúpenia sa 



venoval podnetom od klubov ohľadom možnej reorganizácie súťaží 6. a 7. ligy mužov 

od súťažného ročníka 2025/2026, pričom zdôraznil, že táto iniciatíva vznikla “zdola” a 

preto bolo jeho povinnosťou sa touto vecou zaoberať. Diskusia k tejto téme sa začala 

na spoločných stretnutiach s FK podľa jednotlivých okresov, ktoré prebehli krátko pred 

konaním konferencie ObFZ Ba – vidiek. Táto téma bola otvorene prediskutovaná či už v 

okrese Senec, Pezinok a Malacky, a na jej základe otvoril túto tému aj teraz na 

konferencií ObFZ Ba – vidiek. Bol vykonaný prieskum formou spätnej väzby FK cez 

mailovú komunikáciu, kde sa mohli všetky FK riadne vyjadriť. Na základe týchto 

skutočností, navrhol p. Baxa nasledovné uznesenie, že konferencia ObFZ Ba – vidiek 

ukladá predsedovi ObFZ Ba – vidiek p. Miroslavovi Baxovi, aby zorganizoval 

ustanovenie komisie za účelom posúdenia spracovania reorganizácie súťaží a to zo 

zástupcov odborných komisií a klubov v nasledovnom zložení: 

- Predsedovia ŠTK oboch ObFZ,  

- Predsedovia KM oboch ObFZ, 

- Minimálne po jednom zástupcovi klubov za okresy Malacky, Pezinok, Senec a 

ObFZ Ba – mesto.    

Po ukončení svojej správy vyzval prítomných o schválenie, resp. Diskusiu k 

prednesenej správe. Do diskusie sa prihlásil p. Dušan Paška, ktorý vyjadril nesúhlas s 

otváraním otázky reorganizácie súťaží, čo aj obsiahlejšie vysvetlil. Ďalej sa prihlásil do 

diskusie p. Peller, ktorý sa pripojil k vystúpeniu p. Pašku a tiež vyjadril nesúhlasné 

stanovisko k otváraniu otázky reorganizácie súťaží. Následne sa do diskusie zapojili 

ďalší funkcionári zastupujúci kluby zo 6. a 7. ligy, napr. P. Gulyáš, ktorí zase žiadali 

otvoriť diskusiu o možnej reorganizácie súťaží. Krátko a racionálne sa zapojil do 

diskusie aj p. Húska. Následne do diskusia vstúpil, síce ako hosť, vedúci sekretár BFZ p. 

Farbula, ktorý spochybnil možnosť prijať toto ukladacie uznesenie, na čo mu oponoval 

kontrolór ObFZ Ba – vidiek, že konferencia má na to právo - viď stanovy ObFZ Ba – 

vidiek. Na základe diskusie p. Baxa sa rozhodol tento svoj návrh stiahnuť a konferencie 

prijala k tomuto bodu nasledovné uznesenie:  

Konferencia berie na vedomie správu predsedu ObFZ Ba – vidiek od ostatnej 

konferencie: 34 - za, 0 - proti, 0 - zdržal sa. 

Pozn. - počas správy predsedu ObFZ Ba – vidiek sa rozšíril počet delegátov na 34.   

K bodu 7 - Kontrolór a predseda RK ObFZ Ba – vidiek predniesol podrobnú správu o 

činnosti za predchádzajúce obdobie v ktorej sa venoval na dodržiavanie všeobecne-

záväzných predpisov a noriem SFZ, BFZ a ObFZ Ba – vidiek v a to najmä dodržiavanie 

stanov a ostatných predpisov. Zvýšený dôraz bol kladený pri kontrole najmä na kvalitu 

rozhodovacieho procesu k čomu prospela jeho pravidelná účasť na zasadnutí VV ObFZ 

Ba – vidiek. Nemenej zvýšený dôraz bol kladený na kontrolu ekonomických činností, 



pravidelnú kontrolu podkladov, oprávnenosti vykonaných úhrad a ich včasnosti ako aj 

kontrola uhrádzania pohľadávok. Na základe tejto kontinuálnej činnosti bol dosiahnutý 

stav, že k 31.12.2023 ako aj ku dňu konania konferencie nemá ObFZ Ba – vidiek žiadne 

záväzky a pohľadávky po lehote splatnosti. Nevznikli žiadne anomálie v procesoch. Ku 

dňu konania konferencie ObFZ Ba – vidiek nemá ObFZ Ba – vidiek žiadne záväzky voči 

daňovému úradu, sociálnej poisťovni a zdravotným poisťovniam. Po prednesení správy 

konferencia ObFZ Ba – vidiek prijala nasledovné uznesenie: 

Konferencia ObFZ BA – vidiek berie na vedomie správu kontrolóra a predsedu RK 

ObFZ Ba – vidiek o kontrolnej činnosti od ostatnej konferencie ObFZ Ba – vidiek:  

34 - za, 0 - proti, 0 - zdržal sa. 

K bodu 8 – Z poverenia predsedu ObFZ Bratislava – vidiek predniesol rozpočet ObFZ 

na rok 2024 pán Kyselica s vysvetlením jednotlivých položiek. Následne požiadal 

prítomných delegátov o jeho odsúhlasenie. Konferencia prijala nasledovné uznesenie: 

Konferencia ObFZ Ba - vidiek schvaľuje rozpočet ObFZ Ba – vidiek na rok 2024:  

34 - za, 0 - proti, 0 - zdržal sa 

Pozn. - Rozpočet ObFZ Ba – vidiek na rok 2024 je prílohou zápisnice. 

K bodu 9 – Jednotliví predsedovia odborných komisií, a to p. Dadykin za DK a p. Húska 

za OK informovali prítomných o činnosti. V zastúpení predsedu KR a D prečítal správu 

predseda ObFZ Ba – vidiek p. Baxa, ktorej sa podrobne venoval náročnej práci KR a D 

aj so štatistickým vyhodnotením obsadzovania R a D ObFZ Ba – vidiek. Delegáti vzali 

príspevky predsedov odborných komisií na vedomie:  

34 - za, 0 - proti, 0 - zdržal sa.   

K bodu 10 –  V rámci diskusie vystúpili: Pán Kyselica, ktorý znovu otvoril otázku prijatia 

ukladacieho uznesenia, ktorý navrhoval p. Baxa v bode 6. K nemu sa s týmto návrhu 

pridal p. Húska za ŠKO Miloslavov. K uvedeným návrhom sa tiež vyjadrili p. Bobrík za 

MŠK Kráľová pri Senci a p. Kiss za Š. Ú. R., ktorí boli proti diskusií o reorganizácií 

súťaží, n čo sa znovu vyjadrili zúastupcovia z okresov Malacky, Pezinok a Senec. 

Nakoľko aj po tejto diskusií p. Húska trval na tom, aby bol jeho návrh na prijatia 

ukladacieho uznesenia prijatý, predsedajúci konferencie dal o ňom hlasovať s 

nasledovným výsledkom: 

Konferencia ukladá predsedovi ObFZ Ba – vidiek p. Miroslavovi Baxovi, aby 

zorganizoval ustanovenie komisie za účelom posúdenia spracovania reorganizácie 

súťaží a to zo zástupcov odborných komisií a klubov v nasledovnom zložení: 

- Predsedovia ŠTK oboch ObFZ,  



- Predsedovia KM oboch ObFZ, 

- Minimálne po jednom zástupcovi klubov za okresy Malacky, Pezinok, Senec a 

ObFZ Ba – mesto.   

28 – za, 6 – proti, 0 – zdržal sa   

K bodu 11 - Uznesenie konferencie predniesol predseda Návrhovej komisie p. Kyselica 

a požiadal o jeho odsúhlasenie. Delegáti konferencie navrhované uznesenie schválili 

počtom:  

34 - za, 0 - proti, 0 - zdržal sa. 

K bodu 12 - Na záver poďakoval delegátom a hosťom konferencie za aktívnu účasť p. 

Miroslav Baxa a konferenciu ukončil. 

 

V Bratislave, dňa 12.03. 2024  

 

Zapísal: Patrik Szabo v.r.                                             

                                                                    

 Miroslav Baxa v.r.                                          

                                                              predseda ObFZ BA-vidiek 

 

Zápisnicu overili:  Jozef Matušovský v.r. 

                             Ernest Mészároš v.r. 


